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2010 was een jaar van goede en slechte tijden. 

Toch kunnen we over het algemeen zeggen dat nu de goede tijden de slechte 

overwonnen hebben. 

We hebben een leden en trainers dip gehad. 

Dit was te wijten aan verkeerde communicatie en weinig overleg. 

Laten we er met zijn allen voor zorgen dat de juiste informatie ook bij de 

juiste personen terecht komt, zodat we niet mee hoeven te maken dat er 

kinderen niet af mogen zwemmen, omdat zelfs de teamleider niet de nieuwe 

eisen ter inzage heeft. 

 

Laten we 2010 toch een beetje positief afsluiten, door er in 2011 een heel 

goed en gezellig jaar van te maken. 

Ik wil alle trainers bedanken voor hun inzet, en hoop dat het volgende 

verslag alleen maar positief is. 

 

Met vriendelijke groet 

Teamleider KNBRD 

Yvonne van zijtveld 

 

 


